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INTERPELACJA

W imieniu uzytkownik6w ogrod6w &ialkowych dokalizowanych w rejonie osiedla
,,Poludnie" zwracam sig z uprzejm4 prodb4 do Pana Prezydenta o spowodowanie
wyr6wnania drogi gnmtowej l4cz4cej ul Kapituln4 z kompleksem ogrod6w dzialkowych
poloibnych pomigdzy miejskim laskiem a Zglowi4czkq (odcinek od skrzy2owania z ul
Kapituln4 na wysokodci Gimnazjum nr 4 do mostu na nece Z$owi4czce) . W rejonie tym
zlokalizowanych jest 9 ogrod6w dzialko'"vych liczqcych 660 dziatrek. W olresie od wczesnej
wiosny do p62nej jesieni droga ta jest ucz?szczana w bardzo znacznym stopniu, jej obecny
stan stanowi utrapienie dla dzialkowc6w chc4cych dojechac do swoich dzialek.
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